

## Diving Emergency Center Organization since 1998 the best address for all SCUBA-Divers!



## Diving Emergency Center Organization Seit 1998 die beste Adresse für alle SCUBA-Taucher!



D.E.C.O. International is a German - Egyptian Company providing medical care for all underwater medical emergencies. Our Hyperbaric Chambers are made in Germany with the standard of excellence along the Red Sea coastline.

Our chambers are located in Modern Hospitals providing comprehensive highly integrated medical services including Intensive Care Units of which are vital for treatment of serious diving accidents as well as a 24 hour hotline and emergency services of which include stationed Ambulances.

Our renowned experts from Germany: Prof. Dr. Claus-Martin Muth & Dr. med. Fadel El Fayoumi team up with several local experts to offer broad medical coverage with German Standards.

In proud cooperation with all major European Insurance Companies and many European hospitals and naval institutes.

D.E.C.O. International is a Non Profit Organization and invests all profits into new facilities to offer absolute security to all divers. Our chambers are providing healthcare services to all Arab & Bedouin locals free of charge as part of helping the local community.

Diving Centers affiliated to **D.E.C.O.** International's Chamber Support Program (CSP), enable divers to purchase membership cards ensuring coverage of required Chamber emergency treatment as a result of any diving incident, in the case if they haven't an insurance.

50% discount for CSP Cardholders for all medical check-ups, which include:

- \* Fit to dive certificate
- \* Chamber ride program
- \* Diving medicine consultation and much more. ...

Please feel free to contact us for more information!

Your **D.E.C.O.** Team wishes you a unforgettable dive trip!

24 h Hotline: +20 122 219 0383

D.E.C.O. International ist eine deutsch-aegyptische Organisation, deren Aufgabe es ist, die medizinische Versorgung der Bade- und Tauchurlauber, sowie auch der einheimischen Bevölkerung nachhaltig zu verbessern.

D.E.C.O. International, bietet Tauchern am roten Meer, im Falle eines Tauchunfalls, die notwendige medizinische Behandlung an fünf Standorten an.

24 Stunden Bereitschaft. Krankenwagen vor Ort stationiert.

Die Druckkammern befinden sich in modernen Krankenhäusern mit allen notwendigen Fachrichtungen und Intensivstationen "was enorm wichtig ist, um schwere Tauchunfälle behandeln zu können.

Die bekannten Tauchmediziner aus Deutschland, Prof. Dr. Claus Martin Muth und Dr. med. Fadel El Favoumi arbeiten mit einheimischen Spezialisten zusammen, um die Sicherheit aller Taucher nach deutschem Standard zu gewährleisten. Wir sind Partner aller großen europäischen Versicherungsgesellschaften, Universitätskliniken und Marine Instituten.

D.E.C.O. ist eine gemeinnützige Organisation und investiert sämtliche Gewinne in neue Einrichtungen, die der Sicherheit der Taucher am roten Meer dienen. Unsere Zentren bieten eine kostenlose medizinische Versorgung der hiesigen Bevölkerung vor Ort an.

Tauchschulen, die an unserem Chamber Support Program (CSP) teilnehmen, ermöglichen Ihren Tauchern eine CSP - Mitgliedschaft. D.E.C.O. International übernimmt im Falle eines Tauchunfalles am Roten Meer die kostenlose, medizinische Erstversorgung und die Notfallbehandlung, falls kein Versicherungsschutz besteht.

Mit einer CSP Karte erhälst du 50 % Nachlass auf alle medizinischen Leistungen, Tauchtauglichkeitsuntersuchungen, Tauchmedizinische Beratung und vieles mehr, ...

Für mehr Informationen kannst du uns jederzeit kontaktieren!

Dein D.E.C.O. Team wünscht dir einen unvergesslichen Tauchtrip!